
 

 

OB BORDTENNIS’ 
 

ORDINÆR GENERALFORSAMLING 
 

 

Tid: Onsdag d. 15.05.2024 kl. 18.00 

Sted: Kasernen - OB, Sdr. Boulevard 17, 5000 Odense C. 

 

 

DAGSORDEN/Referat: 

 

1. Valg af dirigent. 

- Jens Povl Barkler og Kenneth Røn Christiansen som referent.  

 

Følgende pokaler er uddelt: 

Årets Leder: Hans Jensen.   

Vandrefisken: Thea Amalie Nielsen 

Harry Conradsens Mindefad: Swen og Mette Winkler 

Årets Dommer: Alfred Klinkby 

Borchs Papir: Maja Helene Hansen    

En god kammerat: Magnus Jensen.  

Årets frivillig: Carina Dybro.  

 

2. Beretninger. 

Formandens beretning: 

Indleder med at fortælle om klubbens stævne, som blev afviklet med stor succes.  

Ligeledes har klubben har afholdt Ungdoms DM på Hunderupskolen med stor 

succes og som har givet klubben et stort økonomisk overskud. Stor tak til alle de 

frivillige der har været med at gøre Ungdoms DM muligt. Til orientering kan det 

oplyses at klubben skal afholde Ungdoms DM næste år - 2025.  

Klubben har over 20 hold tilmeldte i de forskellige turneringer. Men det kræver en 

stor koordinering for at alt det kan afvikles på ordentligt.  

 

Klubben har ligeledes afholdt et stort arrangement for et stort sponsornetværk. Det 

blev afholdt, hvor Peter Rosenmeier var inviteret og holde et oplæg omkring hans 

liv og karriere.  

 



 
Klubben har ligeledes besluttet at leje et kontorlokale i Squashcenteret, hvor 

klubbens trænere kan holde deres møder m.m.  

 

Der er stort fokus på samarbejdet med Squashcenteret og der tages initiativ til en 

yderligere dialog.  

 

Der er en fin aftale med Butterfly og der vil blive forhandlet en ny aftale på plads i 

den kommende tid.    

 

Cheftræner Claus Arnsbæks beretning:  

Claus’ orienterer omkring klubbens elitehold og øvrige hold. Claus orienterer 

omkring klubbens fælles damehold med Ballerup. Klubbens bedste damespillere 

skal spille i Tyskland i den kommende sæson, men vil forsat træne i klubben.  

 

Vores unge spillere har gjort det flot på klubbens seniorhold. Sportslig har det 

været et godt år og vi oplever en del af de tidligere ungdomsspillere kommer 

tilbage efter de er stoppet.  

 

Der orienteres om stor tilgang af piger til klubben.  

 

Rune Risgaard:  

Rune orienterer om at klubben har mange ungdomsspillere og vi har været nødt til 

at genindføre ”ventelisten”. Der er et super godt produkt som kan tilbydes til 

medlemmerne.  

 

Klubben har haft 7 ungdomshold med i den fynske holdturnering.  

 

Der har været 4 klubture i år og der har været super stor opbakning til alle turene. 

Spillerne har været til en masse stævner og her skal nævnes at FM, hvor klubben 

fik 39 medaljer og 11 af dem af guld.  

 

Ældreafdelingen: 

 

Har lige afholdt 30 års jubilæum. De har aktuelt 105 medlemmer.  

 

3. Aflæggelse af regnskab. (regnskab kan rekvireres hos kasseren 8 dage før 

generalforsamlingen). 

- Regnskabet forelægges og bliver godkendt.  

 

4. Behandling af indkomne forslag. 

- Der er ingen indkomne forslag.  

 

5. Valg af medl. til bestyrelsen. 

 

• til valg er:  Kenneth Røn Christiansen (kasserer) ønsker genvalg 



 
Claus Arnsbæk (medlem) ønsker genvalg 

Rune Risgaard (medlem) ønsker genvalg 

Luka Dardic-Jahn (medlem) ønsker genvalg 

Jens Klein-Døssing (medlem) ønsker genvalg 

 

- Alle kandidater der ønskede genvalg bliver genvalgt.  

 

6. Valg af revisorer 

- Charlotte Kjær Administration & Regnskab forsætter som revisor.  

 

 
 

Revisorsuppleant – Jørgen Rasmussen.  

 

7. Eventuelt** 

 

**) Hvorunder intet kan vedtages.  

 

Formand – Asger  

 

 

 

 

Referent – Kenneth Røn Christiansen 


